
PROTOKÓŁ nr 50 
 

Z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 12-12-2022 roku o godz. 1800. 
 

 

Ad.1.  Otwarcie posiedzenia 

ad.1.  Obrady Komisji prowadziła Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Kubik. 

 Przewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2.  Przyjęcie porządku obrad 

ad.2.  Projekt porządku obrad Komisji został przyjęty ze zmianą. Dołączono i przegłosowano do porządku 

obrad projekt koncepcji architektonicznej doposażenia placu zabaw w os. Łuczanowice.  

 

Ad.3.  Sprawy bieżące: 

ad.3.1. Pismo Młodzieżowego Domu Kultury „Fort 49” Krzesławice z dn.28.11.2022. dot. 

dofinansowania remontu toalet. 

Pozytywna opinia Komisji. Dofinansowanie będzie uzależnione od budżetu w 2023 roku. 
 

ad.3.2. Pismo Ośrodka Kultury Kraków- Nowa Huta z dn.30.11.2022 dot. wsparcia finansowego projektu 

Velo Huta. 

Głos zabrał: p.A.Kubik. p.K.Frankiewicz, ,p.W.Wojnarski 

Komisja Kultury zaopiniowała pozytywnie umieszczenie logotypu Dzielnicy w wydaniu mapy Velo Huta, 

natomiast wsparcie finansowe będzie uzależnione od budżetu  w roku 2023. 
 

ad.3.3.Pismo Wydziału Geodezji UMK z dn.25.11.2022 dot. nazwania ulicy im.Stanisława Frasia. 

Głos zabrał: p.J.Wójcik, p.Z.Rajski 

Zespół ds. Nazewnictwa zasugerował możliwość wskazania przez Dzielnicę innej nazwy lub patrona ze 

względu na czas trwania kwerendy w IPN (ok.10 miesięcy).  

Komisja została przy pierwotnym planie nadania nazwy ulicy. 
 

ad.3.4.Projekt Uchwały Zarządu Rady Dzielnicy XVII w sprawie nadania nazwy zespołu parkowego przy 

dworku Jana Matejki w os.Krzesławice im. Jana Matejki.  

Komisja Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała w/w projekt. 
 

ad.3.5.Projekt Uchwały dot. nadania nazwy Parku Kieszonkowego na terenie Dzielnicy XVII  

im. Stanisława Madeja. 

Komisja Kultury jednogłośnie negatywnie zaopiniowała projekt. 
 

ad.3.6. Projekt koncepcji architektonicznej doposażenia placu zabaw w os. Łuczanowice przy ul. 

Mycielskiego. 

Głos zabrał: p.K.Frankiewicz,p. Z.Rajski,p.J.Wójcik,p.W.Wojnarski 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt.  

Zarząd podejmie w tej sprawie uchwałę. 
 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty 

Brak 

 

Ad.5  Zamknięcie posiedzenia 

Termin następnego posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki Rady Dzielnicy będzie 

ogłoszony na Sesji w dn.15.12.2022.  

Na tym posiedzenie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki zakończono o godz. 1855. 
 

                Protokołowała:                                                                                Przewodnicząca: 

  Agnieszka Kubik  

                                            Agnieszka Kubik 


